
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 16. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 67

Vil ministeren oplyse de forventede udgifter ved planerne om at lade FGU-institutionerne

overgå til statens systemer? Ministeren bedes angive oplysningerne både i samlet beløb

og pr. FGU-institution i årsværk?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Annette Lind (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Annette.Lind@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand

1/1

Undervisningsudvalget 2018-19
UNU Alm.del -  Spørgsmål 67

Offentligt


